
Generalforsamling, Ikast Bio 
Torsdag 20/3-25 

1. Valg af dirigent 
1. Martin Juul er valgt. 
2. Anita Hjortborg er referent 

2. Aflæggelse af formandsberetning 
1. De nye sale tages i brug 

1. Der er kommet luksussæder i alle 3 sale. Det har været en god beslutning. 
2. Hvad har det gjort ved besøgstallet? 

1. Der er desværre ikke set den store ændring i besøgstallet. 
3. Hvad kan årsagen være? 

1. Der har ikke været store bluckbusters, som de år hvor der har været f.eks. James 
Bond. Det ser dog ud til, at der nu er gode film i pipe-line 

4. Men 24%. 
1. På landsplan er besøgstallet i biograferne faldet med 26%. Her ved os, er det desværre 

også faldet. Men kun 24%. 
5. Tiltag 

1. Flere opslag på Facebook og lnstagram 
2. Bjarne er med i en arbejdsgruppe 
3. Pas på pengene. Det vil fremover kun være Bjarne som kommer med på filmtræf. lstedet 

for madbillet til frivillige med dobbeltvagt, vil deristedet være mad til rådighed. 
4. Bestyrelsesmedlemmer på frivillighedsuddannelsen under DGI. Uddannelse i 

rekruttering, fastholdelse, mm. 
6. Medlemspleje 

1. Rabatordning for medlemmer. Der er nu startet ordning, hvor medlemmer af Ikast 
Biografforening kan få 20% rabat på billetter 

2. Medlemsfilm. Der er lavet aftale med cinemateket. Der er valgt en række film, som vil 
blive tilbudt til medlemmerne. Det er ikke nye premierefilm, men dejlige gensyn med ældre film. 

3. Nyhedsbreve. Der vil kommer nyhedsbreve 4 gange årligt. Den næste vil komme ikke 
længe efter generalforsamlingen. Her vil der stå datoer på medlemsfilmene. 

7. Fremtiden 
1. Arbejde på at lave et overskud i 2025. Der er nu en film om Tommy Seebach, med 

Anders Mattesen. Der kommer en ternet ninja 3, som ventes at trække mange i biografen. Og en 
ny jurassic park. 

(Kommentarer til beretningen: Der ønskes en uddybning af, hvad bestyrelsen har i planerne. Dette 
er redegjort af formanden.) 
(Kommentar til beretningen: Det foreslås at genopstarte deltagelse til foreningsmarkeder, samt 
arrangementer for byens beboerer) 
(Kommentar til beretningen: Der gives ros for at der er tænkt besparelser ind. Der spørges 
samtidig ind til, om det stadig ser ud til at vi kan holde åbent alle 7 dage. Samt om der er tænkt i 
fonde til at få digitale plakater. Formanden beretter, at lukkedage er ikke noget der er tænkt i). 

3. Fremlæggelse og godkendelse af årsregnskab 
1. 2015 og 2019 er de to år hvor vi har haft det største besøgstal. Her var det ca. 43.000. I 

2024 er der solgt ca. 32.000 billetter. 
2. Vi har lidt flere forestillinger i år end sidste år. 
3. Filmene "Rom" "Inderst inde 2" & "Kung Fu Panda 4" er de 3 film der har solgt flest billetter i 

2024 
4. Der er solgt billetter for 2.094.348kr. 
5. Filmomkostninger på 962.038kr 
6. Der har været indtægter fra reklamefilm for 244.501 kr 
7. Der er solgt kioskvarer for 975.433kr. Med omkostninger for 577.423kr. 



8. Dækningsbidrag i alt: 1.767.681 kr 
9. Sponsorindtægter for 87.495kr. - Dette bliver i 2025 en målrettet indsats. 
10. Driftsomkostninger, lønninger og administrationsomkostninger for hhv. 457.331 kr, 

1.087.786kr & 388.253. 
11. Giver et driftsunderskud på ca. 78.000kr. Efter afskrivninger er der underskud på ca. 

202.000kr. Det er ikke optimalt, men det er et billeder der ses på landsdækkende plan 
12.Regnskabetergodkendt 

4. Fastsættelse af kontingent for det kommende år 
1. Bestyrelsen foreslår uændret kontingent på 150kr pr år/person. - Godkendt 

5. Behandling af indkomne forslag 
1. Der er indgivet følgende forslag: Ændring af paragraf 4 stk. 4. 
2. Nuværende: "Stemmeret på generalforsamlingen har alle medlemmer, der har betalt 

kontingent for indeværende år. Der kan kun stemmes ved personligt fremmøde" 
3. Forslag: "Stemmeret på generalforsamlingen har alle medlemmer, der har betalt kontingent 

for indeværende år. Der kan kun stemmes ved personligt fremmøde, og hvert medlem har 
kun en stemme". 
1 . Forslaget er ikke vedtaget 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer 
1. På valg fra bestyrelsen er: Thomas Puggaard, Anita Skupinska Hjortborg og Peter Boysen. 

Alle modtager genvalg. 
2. Andre kandidater: Christian Teglborg Andreassen og Heinrich Rasmussen 

1. Valgt er Thomas, Anita og Heinrich 
7. Valg af 2 suppleanter 

1. Marian Grønbæk (2. Suppleant) 
2. Christian Teglborg Andreassen (1. Suppleant) 

8. Valg af revisor 
1. Bestyrelsen foreslår genvalg af partner revision - de er valgt 

9. Eventuelt 
1. BabyBio genindføres 


